

Bestyrelsesmøde d. 10-10-2021

Deltagere: David Johansen, André Samuelsen, Jon Rohlin Nielsen, Mads Halling,
Marc Fornes- Sandorff

- Hvem tager referat? + Godkendelse af forrige

Marc. Og punktet omdøbes fra nu af til "kommentarer til referat"

- Standup møde

André: Medlemsliste, inkl tilladelser, og regnskaber

Mads: No comments

David: Hyttetur organisering, logistik mm. Prøver at få Steffen til at hjælpe medtransport. Har brug for hjælp til aktivitets plan og madplan. David lægger deltager liste og hvilke dage op

Jon: Intet nyt , men kan evt hjælpe de næste par uger.

Marc: Snakket med bl.a Steen omkring åbningdage.

- Hytteturen - Hvad kan vi gøre næste gang?

Datoen skal lægge fast i go tid. Kontakt til dem der udgør ryggraden i hytteturen.

Ha en fast plan for scenarier mm. Tilmelding skal lukke længere tid før.

Vi skal sørge for et bredere appel til flere medlemmer

Der er evt. mange familie fester i store Bededags weekend

Afholde et dedikeret hytteturs 2022 møde efter hytteturen 2021 er afholdt

- Indkøbt siden sidst?

David har indkøbt Omni dertictional mikrofon til seesions møder osv. En tablet til diverse anvendelse i klubben.

- Indkøbsønsker

Wagner ønsker en kampagne han kører p.t. indkøbt som nu er bestilt hos ZZ games

Steen ønsker Game of Thrones Catan

Simon: print af en PDF regelbog

Warhammer 40k til tablet, battlescribe til tablet

Viktor har spurgte til Kill Team 2021 indkøb

- Bestyrelsens kommunikation: værktøjer

Der bliver p.t. kommunikeret på hele 4 platforme, det er nok i overkanten.

Discord er kun egnet til intern kommunikation, vi skal måske satse mere på Facebook. Evt lokale reklamer.

Facebook gruppen skal gøres mere åben, hvis muligt. Marc skal ændre på TRC figurspil Facebook gruppen.

Hjemmesiden skal arbejdes videre på. Forummet fungerer ikke ordentligt, og skal udfases helt. Hvis noget skal bevares, skal folk melde ud. Vi giver en deadline der hedder 24/12 Alle referater, vedægter mm . Har René en backup af. Mads vil ligge dem i bestyrelsens Dropbox. Jon undersøger hvad krav der er til bevarelse af referater.

Tone

Der har til tider været en hård tone i debatterne. David foreslår at lægge det op som åben diskussion på Discord. Og det skal også være et punkt på general forsamlingen

Der savnes en mere åben diskussion ifht hvad bestyrelsen beslutter, beslutningerne kommer ud af det blå, og det virker som om mange planer ikke udført ud i livet.

- Fællesskab: Nye - og Fastholdelse af eksisterende - medlemmer

Marc kontakter Viktor og Esben ang 2021 medlemsskab

- 1. kontingentbeløb for kommende år. Evt sættes ned til 200/år
- 2. Faste åbningsdage?
- Opsporing af brikker hos tidligere medlemmer
- Skabe

Simon vil gerne have et skab . André kontakter ham og tildeler skab.

Esben vil gerne ha et skab mere.

André opdaterer skabsliste. Marc kan anvise den opdaterede liste

- Div.

Steen arbejder videre på faste åbningsdage.

André laver 2-3 udkast for budget med variende kontingent.

- Næste møde

7. November kl 1200